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                                                             Interpelacja 

 

W sprawie: uciążliwego i niebezpiecznego pojawienia się dużych ilości dzików w 

dzielnicach  Lisiniec, Stradom, Gnaszyn-Kawodrza,Błeszno ,Dźbów. 

 

 

                    Bardzo proszę o interwencję w sprawie ograniczenia ilości dzików w 

dzielnicach Stradom, Lisiniec, Gnaszyn-Kawodrza, Błeszno, Dźbów.           

Nadmieniam, iż stada dzików niszczą uprawy, ogródki przydomowe i 

ogrodzenia. Ale najbardziej co mieszkańcy podkreślają, że stwarzają zagrożenie 

dla ludzi dorosłych a szczególnie dla dzieci. 

                                   


